
 ZÁPIS 

z valné hromady 

Asociace insolvenčních správců z.s. 

se sídlem Široká 5, 110 00 Praha 1, IČ: 26581591 

 

 

Dne 16. září 2024 se v Justičním areálu Na Míčánkách, 28. pluku 1533/29b, Praha 10, konala valná 

hromada Asociace insolvenčních správců z. s. (dále jen ASIS) (seznam přítomných je přílohou zápisu). 
 

 

 

 

 

Pořad jednání:   

1. Zahájení valné hromady, kontrola usnášeníschopnosti.  

2. Volba orgánů valné hromady. 

3. Zpráva o stavu majetku ASIS. 

4. Schválení řádné roční účetní závěrky za rok 2023 a sdělení informací o rozpočtu na rok 2024 včetně 

podání zprávy o roční účetní závěrce společnosti Insolvenční akademie s.r.o. za rok 2023.  

5. Zpráva o činnosti ASIS za období 2023.  

6. Aktuální záměry a priority ASIS – aktuální změny v oddlužení; odměny správců; spolupráce 

s Českou advokátní komorou. 

7. Diskuse.  

8. Závěr valné hromady. 

 

Prezence účastníků byla zahájena ve 14:50 hod. v místě konání valné hromady a ukončena v 15:00 hod. 

Valné hromady se zúčastnilo osobně nebo v zastoupení 52 ze 110 stávajících členů ASIS. 

 

1. Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti 

2. Volba orgánů valné hromady 

 

Předseda Rady expertů ASIS JUDr. Michal Žižlavský z pověření prezidenta ASIS JUDr. Daniela Ševčíka uvítal 

všechny přítomné a oznámil, že valné hromady se účastní osobně nebo v zastoupení 52 členů ASIS, čímž 

je valná hromada usnášeníschopnou. Stručně informoval o předpokládaném průběhu valné hromady a 

uvedl volbu předsedy valné hromady a zapisovatele. Předsedou VH byl navržen JUDr. Michal Žižlavský. 

Volba předsedy VH: PRO 52 hlasů, zvolen 100 % přítomných. 



 

Zapisovatelkou byla navržena Zdeňka Sigmundová. Volba zapisovatelky jednání VH:  PRO 52 hlasů, zvolena 

100 % přítomných.  

 

3. Zpráva o stavu majetku 

4. Schválení řádné roční účetní závěrky za rok 2023, sdělení informací o rozpočtu ASIS 

na 2024, zpráva o účetní závěrce Insolvenční akademie s.r.o. za rok 2023 

 

Tajemnice ASIS Zdeňka Sigmundová informovala přítomné o stavu majetku včetně stavu krátkodobého 

finančního majetku – peněz na účtu. Dotazy ke stavu majetku ze strany přítomných nebyly. Přednesla 

údaje z řádné účetní závěrky ASIS za rok 2023 a rovněž tak i za Insolvenční akademii s.r.o. (INSA) za rok 

2023. Následně vyhlásil JUDr. Žižlavský hlasování o schválení účetní závěrky ASIS. Účetní závěrka ASIS za 

2023 byla schválena: PRO 52 hlasů – schváleno 100 % přítomných hlasů. JUDr. Žižlavský navrhl, aby 

hospodářský výsledek ASIS (zisk) za rok 2023 byl ponechán v ASIS pro další hospodaření a potřeby. 

Ponechání zisku za 2023 v ASIS pro potřeby dalšího hospodaření bylo schváleno: PRO 52 hlasů – schváleno 

100 % přítomných hlasů.   

 

Byl představen návrh rozpočtu ASIS na rok 2024. Ze strany účastníků nebyly žádné připomínky. 

 

5. Zpráva o činnosti ASIS za období 2023  

6. Aktuální záměry a priority ASIS – aktuální změny v oddlužení; odměny správců; 

spolupráce s Českou advokátní komorou. 

 

JUDr. Žižlavský pohovořil na téma vzdělávání insolvenčních správců, které se v posledních měsících 

vynořuje na půdě jak Ministerstva spravedlnosti, tak České advokátní komory. Informoval, že Ministerstvo 

spravedlnosti rozpracovává různé verze kdo převezme hlavní organizátorskou funkci a ujistil přítomné, že 

ASIS se tomuto tématu věnuje a nadále hodlá být partnerem vzdělávání. Vznesl na přítomné dotaz, zda 

jim vyhovuje stávající koncept vzdělávacích akcí tak jak se teď organizují prostřednictvím INSA na půdě 

Justiční akademie, na což reagovali přítomní členové kladně.  

Dalším tématem, kterému se ASIS zejména na půdě Odborné sekce pro insolvenční právo České advokátní 

komory věnovala, byla odměna insolvenčních správců v souvislosti s transpoziční novelou insolvenčního 

zákona. Informoval přítomné o tom, jak se diskuse nad „plovoucí“ odměnou insolvenčních správců 



vyvíjela, mj. promítl také zápis z jednání Odborné sekci pro insolvenční právo České advokátní komory ze 

dne 15.5. 2024, kdy byl na jednání přítomen také náměstek ministra spravedlnosti. Přednesl také aktuální 

představu MSpr o odměnách za přihlášky. Ministerstvo k tomu vydá výkladové stanovisko.   

Poukázal na fakt, že spolupráce s Českou advokátní komorou je důležitá, protože poslanci i Ministerstvo 

spravedlnosti komoru berou jako silnějšího partnera pro připomínkování legislativních úprav.  

7. Diskuse 

 

JUDr. Michal Žižlavský informoval přítomné, že se na ASIS obrátili organizátoři Žirovnice - každoročního 

diskusního setkání nad insolvenčními tématy – s návrhem, zda by ASIS tuto akci finančně podpořila a stala 

se tak partnery akce stejně jako Unie spolků insolvenčních správců. Byly debatovány názory zda podpořit 

či nepodpořit tuto akci. Předseda VH dal hlasovat o návrhu zda podpořit akci Žirovnice do výše 20.000 Kč, 

z přítomných hlasovalo 50 PRO a 2 hlasy se zdržely.   

8. Závěr 

 

Valná hromada ASIS byla ukončena v 15.55 hod. 

 

 

JUDr. Michal Žižlavský      Zdeňka Sigmundová 

předseda valné hromady ASIS     zapisovatelka 

 


